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          В ходе выполнения бакалаврской выпускной квалификационной работы был разработан проект высотного административного здания с остекленными огнестойкими фасадами. Разработана проектная документация в соответствии с Постановлением правительства РФ от 16 февраля 2008 года № 87 «О составе разделов проектной документации и требованиях к их содержанию (с изменениями на 6 июля 2019 года)». В исследовательской части рассматривается применение огнестойких фасадов и их остекление особенности конструирования и требования, предъявляемые к материалам, их различия. Доказывается важность учитываемых норм и критериев, улучшение показателей при их применении. Прописаны мероприятия по улучшению огнезащиты остекленных фасадов.
        

        
          In the course of completing the bachelor's final qualification work, a project of a high-rise administrative building with glazed fire-resistant facades was developed. Project documentation is developed in accordance with the RF government Decree of 16 February 2008 № 87 "On composition of design documentation sections and requirements to their contents (as amended on 6 July 2019)". The research section examines the use of fire-resistant facades and their glazing design features and requirements for materials, their differences. The importance of the standards and criteria taken into account and the improvement of indicators in their application is proved. Measures are prescribed to improve the fire protection of glazed facades.
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